

Notulen openbare bestuursvergadering

Woensdag 21 januari 2026



Dorpsraad Serooskerke



Aanwezig: Jan Kousemaker (voorzitter), Sander Lobbezoo, Leander Osté, Yvonne Bruins, Robbie Holmes, Manon Kluijfhout, Anneke Brouwer, John de Jonge (gem. Veere), Harm Verbeek, Tobias Daine, Daniël Broere, Alco Warners, Melanie Pauwe, Petra de Witte (gem. Veere), Izaäk Geschiere.

Met kennisgeving afwezig: Ad van Wijnen

Notulen: Jacobine Vader

1. Opening

Jan opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2. Vaststellen agenda

Toegevoegd wordt punt inbreng jongeren direct na punt 4. De agenda wordt verder ongewijzigd vastgesteld.

3. Notulen vorige vergadering 26 november 2025

Deze worden ongewijzigd vastgesteld.

Naar aanleiding van de notulen komt aan de orde overlast etc. bij oud en nieuwviering. Het is goed gegaan, er is weinig schade. Wel is er nog steeds overlast door vuurwerk. Hier wordt vanuit de Gemeente aandacht aan besteed.

4. Ingekomen stukken en mededelingen

- *Meeste ingekomen stukken ter kennisname*
- Mail inzake MFA
- Mail start nieuwbouw Biezenweie
- Mail proces Noordweg
- Mail telefoonnummer COA
- Mail herinrichting Torenstraat, planning
- Nieuwjaarsreceptie Gemeente
- Langste tafel 24 januari
- Stadsheraut Veere
- VVD nieuwsbrief december
- Mail laadpaal, standpunt Gemeente

- Cursussen Manteling
- Afval ophalen in de toekomst
- Mail hub bordje bij begraafplaats
- Verkiezingsbijeenkomst organiseren, mail gemeente
- Omwonende overleg COA 19 januari. Verlichting langs de weg is besproken, in afwachting van vergunning Waterschap. Ook fietsverlichting van jongeren is besproken. Gemeente gaat aanleg verlichting nu met spoed aanpakken.
- Verlichting rotonde Serooskerke Middelburg, John gaat verlichting contoleren, zo nodig komt er tijdelijke verlichting.
- Mededeling wethouder John de Jonge, overlast oud en nieuw: schade speeltoestel speeltuin en bankje Vroonstraat 1050,-

4 A. Inbreng jongeren

Manon introduceert twee jongeren, Tobias en Daniel. Zij willen graag punten die voor hun van belang zijn aan de orde stellen

- Tobias en Daniël, geven aan dat er weinig afvalbakken zijn in de speeltuin, geïventariseerd wordt of er extra bak geplaatst kan worden. Betreft kant van de speeltuin in de buurt van overkapping.
- Tobias en Daniël vragen om zijwanden voor de overkapping omdat er nu geen bescherming is bij regen. Er zal door de dorpsraad in samenspraak met de gemeente worden gekeken of hier een oplossing voor kan komen.
- Communicatie gaat vrijwel altijd via Apps' etc. Zij willen wel weten wanneer er weer een vergadering is en wellicht in de toekomst vaker aanschuiven.

De inbreng vanuit de jongeren wordt als nuttig ervaren. Zij verlaten na dit punt de vergadering.

5. Dorpsplan Serooskerke

- Huidige stand van zaken Biezenweie etc. Vraag of er zicht op vergunningen zijn verleend op de 3 percelen. Dit zal nog wel enige tijd duren. Normaal gesproken is dit tegen het einde van het jaar geregeld.
- MFA stand van zaken, er moet nog akkoord gegeven worden op financiën door de raad op 3 maart.
- School, de planning is om in januari te starten met de bouw nadat de tennis verplaatst is.
- Verplaatsing tennis tegen het einde van dit jaar;
- Overleg met de verenigingen. Organisatie Sinterklaas blijft bij de ondernemingsvereniging in samenwerking met EEM. De Oranjevereniging gaat de organisatie ondersteunen. Hiermee is de continuïteit geregeld. Kinderclub "Tov" is gestart voor 10 tot 14 jaar.
- Voedselbos. Er wordt opgemerkt dat tijdelijke sporthal op dezelfde plaats als het voedselbos komt en hoe zit het met geluid van de sporthal. Gemeente en Woongaard gaan hierover met elkaar in gesprek.
- Inrichting Torenstraat, er is een tweede bewonersavond is geweest, 23 februari laatste bijeenkomst gepland, daarna presentatie plan.
- Voetpad van Woongaard richting dorp wordt besproken. Dit heeft de aandacht van de Gemeente.

6. RO-zaken

- Opening Noordweg, er een wordt reactie verwacht van de provincie. Streven is eind maart.

7. Waker en Website

- Verschijnt midden april
- Er komt een nieuwe website. Mochten er wensen zijn kunnen deze worden doorgegeven.

8. Vergaderschema 2026

- 2 maart
- 6 mei
- 20 mei jaarvergadering
- 22 juni
- 16 september
- 26 oktober
- 9 december

9. Rondvraag

- Robbie: in verband met de overgang naar een nieuw ledensysteem zien de facturen er anders uit dan voorheen en kunnen ook lidnummers gewijzigd zijn.
- Parkeren bij het fietspad van Fysiotherapie wordt besproken. Wellicht enige tijd hiervoor nemen i.v.m. de toekomst plannen. Gemeente vindt de situatie gevaarlijk en gaat dit verder met de belanghebbenden bespreken;
- Gevraagd wordt hoe het zit met exploitatie nieuwe MFA, wordt er door gemeente ook evaluatie gehouden betreffende het exploiteren MFA.
- Een vraag betreffende het inzien tekeningen MFA. Dit is geregeld.